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Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 21/2024 ze dne 5. 11. 2024 

Č.j. OUR 135/2024        Sp. Zn. 101.2.1, A10 

 

 

Místo konání:  Obecní úřad Rasošky 

Začátek jednání: 18:05 hod 

Konec jednání: 18:35 hod 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Petr Pilař, Markéta Alinová 

 Ing. Bc. Luboš Rejl, Karel Jandík 

 

Omluveni:  Ing. Martina Krystová 

 

Pořad jednání: 

 

I. Počet přítomných: 6 – zastupitelstvo je usnášeníschopné 

II. Zapisovatel: Bc. Tereza Jansová 

 Ověřovatelé: Ing. Pavel Pouznar, Markéta Alinová 

                          

III. Program  

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů 

3. Kontrola usnesení 

4. Odvod z investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky 

5. Pověření starosty – nabídky střecha hasičské zbrojnice 

6. FVE Škola – žádost o dotaci 

7. ČEZ – info 

8. Kontejnery Vlkov – info 

9. Návrh rozpočtu 2025 – pracovní schůzka 

10. Rozpočtové opatření č. 6/2024 

11. Různé a diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání a uvítal přítomné. Oznámil, že je 

přítomno 6 zastupitelů – zastupitelstvo je usnášeníschopné. Ing. Martina Krystová je 

omluvena. 

Starosta obce přednesl program jednání a ten byl schválen. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Bc. Tereza Jansová, jako 

ověřovatelé Ing. Pavel Pouznar a Markéta Alinová. Schváleno. 
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3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly. 

 

4. Starosta obce předložil návrh na odvod z investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky, okres 

Náchod. Tento odvod navazuje na schválení investičního příspěvku dne 7. 5. 2024 

usnesením zastupitelstva obce č. 16/2024 ve výši 36 378,04 Kč, který byl schválen 

s podmínkou, že tato částka bude koncem roku 2024 navrácena obci. Schválen odvod 

z investičního fondu ve výši 36 378,04 Kč. 

 

5. Starosta obce připomněl, že na jaře byly zaslány poptávky na zhotovení opravy střechy 

na hasičské zbrojnici, ale žádná firma se nepřihlásila. Proto je poptávkové řízení potřeba 

opakovat, vyhlásit nyní s termínem zhotovení v září 2025 a ukončení podání nabídek 

v lednu 2025. Výběr dodavatele proběhne na únorovém zastupitelstvu obce. Zároveň obec 

opět zažádá o dotaci na tuto opravu od Královéhradeckého kraje. Schváleno pověření 

starosty k odeslání minimálně tří poptávek na zhotovení opravy střechy hasičské zbrojnice. 

 

6. Starosta obce otevřel debatu ohledně pořízení FVE pro místní školu. Dle informací 

od firmy z daného oboru je vhodná FVE o velikosti 23 – 30 kW, s pořizovacími náklady 

850 tis – 1 mil Kč. Ministerstvo životního prostředí má stále vypsané dotace ve výši až 75 

%. Nabídka od firmy na zpracování projektové dokumentace a podání žádosti o dotaci je 

ve výši cca 47 tis Kč. Z debaty vyplynulo, že je potřeba zvážit, jaká je návratnost, když 

část letních měsíců je škola zavřena. Pan Slezák nabídl měsíční přehled spotřeby elektřiny. 

Na základě tohoto bylo dohodnuto, že před schválením investice bude nejdříve zajištěna 

analýza návratnosti. 

 

7. Starosta obce informoval, že obec obdržela od společnosti ČEZ oznámení, že projekt 

uložení NN kabelů pod zem se v Lumerách a V Chalupách ruší. Ve Vsi a ve Školní ulici 

projekt pokračuje a zřejmě na jaře začnou stavební práce. Není do budoucna od ČEZu 

vyloučeno, že zrušené projekty nebudou obnoveny. V souvislosti se zrušením projektu 

v Lumerách bylo dohodnuto, že dojde k výměně lamp veřejného osvětlení na LED 

technologii. Toto je již objednáno. 

 

8. Starosta obce informoval, že u svozové firmy je zajištěn vývoz sběrných nádob na kovy 

jednou za tři týdny (doposud jednou za čtyři týdny). Zároveň se zastupitelstvo obce 

dohodlo, že obec Vlkov bude požádána o umístění vlastních nádob na tříděný odpad v části 

obce, která je přilehlá k Rasoškám. Starosta také informoval, že dle údajů od svozové firmy 

bude cena za svoz odpadů navýšena v průměru o 5 %, ale obec toto navýšení do výše 

místního poplatku za svoz komunálního odpadu nepromítne. Navíc bude od roku 2025 

přidána možnost vývozu popelnice o objemu 60 l. 

 

9. Zastupitelům obce byl rozdán návrh rozpočtu obce na rok 2025 a domluvena pracovní 

porada (neveřejná) na 12. 11. 2024 od 18:00 hodin. Schvalování rozpočtu 2025 proběhne 

na zasedání zastupitelstva obce dne 10. 12. 2024. Předtím bude návrh rozpočtu v řádném 

termínu zveřejněn. 

 

10. Starosta obce předložil rozpočtové opatření č. 6/2024, které navyšuje výdaje ve výši 

60 000,- Kč na náklady spojené s funkcí zastupitelstva. 

Rozpočtové opatření schváleno. 



 3 / 4 

 

 

11. a) Starosta obce informoval, že místní obchod bude uzavřen nejdéle do 10. 12. 2024, a to 

z důvodu rozsáhlé rekonstrukce. 

 

b) Starosta obce poděkoval Zahrádkářům Rasošky za úklid místního hřbitova a SDH 

Rasošky za uspořádání akce Dlabání dýní a Strašidelnou náves. Zároveň pozval všechny 

občany na Rozsvícení vánočního stromu 30. 11. 2024 a uvedl, že i letos bude obcí 

procházet Mikuláš s čerty (bližší info bude včas upřesněno). 

 

c) Starosta obce také poděkoval manželům Jandíkovým za příkladný provoz a vzorný úklid 

před předáním Sport klubu novému nájemci. 

 

 

 

Na závěr starosta obce poděkoval všem přítomným za účast. 

 

Tímto ukončil zasedání a další zasedání stanovil na 10. 12. 2024. 
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Usnesení č. 21/2024 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 5. 11. 2024 

 

I. Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje:  

 

1. Program jednání 

Pro –6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

2. Zapisovatele a ověřovatele 

Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

3. Odvod z investičního fondu Základní školy a Mateřské školy Rasošky, okres Náchod ve výši 

36 378,04 Kč 

Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

4. Pověření starosty k zajištění nabídek na opravu střechy hasičské zbrojnice 

Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

5. Rozpočtové opatření č. 6/2024 

Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

II.  Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje: 

 

 

III. Zastupitelstvo ukládá:     

                                                      

 

IV. Zastupitelstvo bere na vědomí: 

 

 

Starosta obce Rasošky:  Oldřich Rezek   ……………………… 

 

Ověřovatelé :   Ing. Pavel Pouznar  …………………….... 

 

Markéta Alinová  ……………………… 

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 12. 11. 2024 

 

Bc. Tereza Jansová ………………… 


